
   
 
 
 

 

 
PENTEKOST İÇİN MESAJ 

 
“Spes non confundit”, umut hayal kırıklığına uğratmaz (Rom 5:5) gelecek yıl kutlanacak olan 
jübile için hazırlanan belgenin başlığıdır. Birçok kardeşin kan dökerek bile olsa inançlarına 
tanıklık ettiği Apostolik Kilise'nin cesareti, bizi her zaman köklerimize dönmeye çağırıyor ve 
Rab Mesih'e sadakate davet ediyor. Yunan Roma dünyasındaki ilk Hıristiyan topluluklarının 
anısına en yakın olan bizleriz. Ve bu büyük bir ayrıcalıktır, ama aynı zamanda Hristiyanlar 
olarak aldığımız görevin sorumluluğudur.  
 
Papa Francis tarafından ilan edilen yaklaşan Jübile'nin ana mesajı, bizi Mesih'e dayanan 
sınırsız bir umuda davet etmektedir.  Umudumuzu neye dayandıracağız: kişisel umuda mı, 
aile içindeki umuda mı, Kilise içindeki umuda mı? Umudumuz, çalışma ve başarı 
yeteneğimize, zenginliğe mi dayanacak? Her zenginliğin solduğunu, her kesinliğin hayal 
kırıklığına uğrattığını ve bencilliğe dayalı projelerimizin ne kendimiz ne de başkaları için ışık 
olamayacağını çok iyi biliyoruz. Umudumuzun temeli nedir?  
 
Papa Francis bize umudumuzun kaynağını hatırlatıyor: “Aslında Kutsal Ruh, Kilise yolundaki 
daimî mevcudiyetiyle, inananlara umut ışığını yayar: O, asla sönmeyen bir meşale gibi 
umudun ışığını yanık tutar, umudumuza destek ve canlılık verir. Aslında Hıristiyan umudu ne 
kandırır ne de hayal kırıklığına uğratır, çünkü hiçbir şeyin ve hiç kimsenin bizi ilahi sevgiden 
ayıramayacağı kesinliği üzerine kuruludur” (Spes non confundit, bkz. Rom 8:35, 37-39). 
 
Sorumluluk, insanla olan ilişkimizin temel özelliğidir; bize yakın olan herkese karşı büyük bir 
sorumluluğumuz vardır: çift yaşamında, aile yaşamında, iş yaşamında. Ve hepimizin 
Kilise'nin yaşamında büyük bir sorumluluğu vardır; bunlardan ilki Kilise'nin ayinlerine aktif 
olarak katılmak, temel Hıristiyan ilkelerine göre yaşamak ve Kilise'nin müjdeyi duyurma 
faaliyetlerine katılmaktır.  
 
Kilise'nin yaşamının geleceğinin de bize bağlı olduğunun ne kadar farkında olduğumuz 
sorusu ortaya çıkmaktadır, çünkü biz küçük, kırılgan bir topluluğuz ve pek çok iç ve dış 
koşula bağlıyız.  
 
İsa göğe yükselmeden önce, kurmuş olduğu topluluğun geleceği için kendi çalışmalarını ve 
sorumluluğunu öğrencilerine emanet etti. Onlar da gittiler ve Rab'bin sözüne sadık kalarak 
Müjde'yi tüm dünyaya duyurdular (Bkz. Mk 16:20). Bu büyük haberi aldık, Kurtarıcımız 
Mesih'e iman etme armağanını aldık. Bütün bunlar Kutsal Ruh'un armağanıdır. Aldığımız 
iman hazinesi sorumluluk anlamına gelir. Sorumluluğumuzun ilk eylemi, bize güç ve umut 
veren Yüreklendirici Ruh'a yüreklerimizi açmaktır. 
 
Umudun ikinci eylemi ise Kilise'nin yaşamlarımızdaki öneminin farkına varmaktır. Kilise 
olmadan, onun sakramental varlığı ve yapısı olmadan, ne kadar sınırlı olursa olsun, hiç kimse 
Mesih'e erişemez; çünkü Mesih Kilise'nin Başı'dır ve Kilise de onun bedenidir. “Mesih 



   
 
 
 

 

bedenin, yani Kilise'nin Başıdır” (Kol 1:18). Mesih yaratılışın ve kurtuluşun başlangıcıdır ve 
o Bizi Fısıh Olayına dahil eder.  
 
“Bu sayede O'nun yaşamının gizemlerine dahil oluruz. (Bedenin Baş'a bağlanması gibi biz de 
O'nun acılarına bağlanırız ve O'nunla birlikte yücelmek için O'nunla birlikte acı çekeriz”. (Cf. 
Catekizm 792, 793) 
 
Sadece Kilise ile birleşerek ve Kurtarıcı Mesih'le bütünleşerek kardeşlerimiz için, zorluklar 
içindeki Kilisemiz için, dünyamız için ve her şeyden önce acı çekenler için bir umut işareti 
olabiliriz.  
 
Türkiye'deki Kilise'nin İsa'nın En Kutsal Kalbine adanmasıyla, 7 Haziran'daki kutlama 
sırasında, yeryüzünde acı, yoksulluk ve umutsuzluk içinde olan her insanı Rab'be emanet 
ediyoruz. Kendimizi Rabbe emanet edelim, günahlarımız için, kurtuluşumuz için ve dünyanın 
kurtuluşu için kendimizi delinmiş Kalbe emanet edelim.  
 
Türkiye'deki Kilise'nin İsa'nın En Kutsal Kalbine adanmasında, 7 Haziran'daki kutlama 
sırasında, yeryüzünde acı, yoksulluk ve umutsuzluk içinde olan her insanı Rab'be emanet 
edelim. Kendimizi de Rabbe emanet edelim, günahlarımız için, kurtuluşumuz için ve 
dünyanın kurtuluşu için kendimizi delinmiş Kalbe emanet edelim. İsa'nın Kalbi bizim 
birliğimizin ve umudumuzun ilkesidir.  
 
İsa'nın Ruhu, kalbimizin kulaklarını Mesih'in Kalbinin atışlarına aç. Baba'nın Ruhu, bizi 
O'nun İsteğini arayan ve Kutsal Bakire Meryem'in örneğinden sonra bunu yerine getiren 
oğullar ve kızlar yap.  
 
Rab İsa umudumuzu kutsasın. Meryem Ana, umudun annesi, bizim için dua et!  
 
 

Certaldo, 18 Mayıs 2024  
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